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Jaroměř dnes – díl desátý
Předchozích 18 měsíců strávených na radnici 
řadím ve svém životě do etap spíše náročných, 
leč velmi poučných. Za předchozích 8 let mého 
působení v Zastupitelstvu jsem nikdy necítil tako-
vou atmosféru při práci celé Rady města a něk-
terých dalších zastupitelů, jako za uplynulý rok a 
půl. Nehodnotím, zda naše práce je nebo není 
kvalitní. Hodnotím vkládanou energii. Hodnotím 
jasná rozhodnutí. Hodnotím otevřenost a v kaž-
dé situaci stoprocentní férovou hru. Snad nejví-
ce si vážím toho, že tito lidé nehovoří, nenazna-
čují a nikdy nepožadují jakýkoliv prospěch pro 
sebe, pro své příbuzné a známé. Hrajeme na 
rovinu. I všichni zaměstnanci úřadu si jsou vědo-
mi skutečnosti, že férová hra v žádném případě 
neznamená jakkoliv projevovat náklonnost či 
„podlézat“ komukoliv z vedení města. Stejně tak 
je pro nás nepřijatelné beznázorové přitakání. 
Chceme týmovou práci a odpovědnost každého 
jednotlivce. Tam je ta energie a síla. Všichni to 
vědí. Ne každý tomu rozumí.
Nehodlám na tomto místě, v době předvolebních 
tlačenic, čtenáře ovlivňovat a unavovat vlastním 
komentářem k výčtu snah, slibů a zavazujících 
prohlášení kandidujících stran. Chci jen stručně 
seznámit každého občana s tím, jakým směrem 
se stávající Rada města ubírala, ubírá a jaký 
směr do budoucna prosazuje.
Za zcela klíčové považujeme i nadále dva okru-
hy problémů. Je třeba pokračovat v maximálním 
tlaku na instituce, které rozhodují o uvolnění 
financí na výkupy pozemků a bezpodmínečné 
přípravné práce v souvislosti s pokračováním 
dálnice D 11. S tím samozřejmě souvisí přeložka 
silnice I/33 ve směru na Náchod. Druhým klíčem 
k budoucímu rozvoji našeho města je široká 
informovanost, diskuse a následné rozhodnutí 
zastupitelstva o vývoji našeho územního plá-
nu. V tomto se určitě lišíme s mými předchůd-
ci. Proč? O jakýchkoliv krocích v souvislosti s 
pokračováním výstavby dálnice jsem v kanceláři 
nenašel nic. Originál alespoň jednoho výtisku 
územního plánu byl před cca jedním rokem na 
odboru investic dohledán po částech. Připravo-
vaná 3. změna územního plánu, bude zpracová-
na i elektronicky. Aktuální územní plán, se všemi 
detaily a potřebným podrobným popisem, bude 
poté možno umístit i na internetový portál města. 
Proč je územní plán města tolik důležitý? Vytváří 
totiž nepřekročitelné mantinely z hlediska nejen 
nové výstavby, ale i častých rekolaudací. Město 
se jím zavazuje, kde budou obytné zóny, kde je 
možné uvažovat o podnikatelských aktivitách, 
kde je možné uvažovat o průmyslových zónách, 
atd. Je to prostě rozdaná karta, se kterou musíte 
hrát. Každé nové míchání karet, kdy usilujete o 

změny, trvá mnoho měsíců a stojí statisíce.  
V současné době usilujeme o vytvoření nové 
průmyslové zóny v těsné blízkosti budoucí dál-
nice. Jedná se o lokalitu mnoha tisíc m2. Dnes 
na tomto místě, mimo jiné, stojí bývalá čistička 
odpadních vod právního nástupce státního pod-
niku ZAZ. Z hlediska dopravní obslužnosti se 
jeví jako ideální varianta s přístupem od stáva-
jícího autobazaru ve směru na společnost Kim-
berly-Clark a dále na Velichovskou ulici. To vše 
v dostatečné vzdálenosti od bytové zástavby. 
Tímto krokem bychom veškerou nákladní dopra-
vu, přicházející z budoucího sjezdu z dálnice u 
Semonic právě do této zóny, odklonili od ostat-
ního života města.
Protipovodňová opatření, která by měla ochrá-
nit majetky velkého počtu dotčených subjektů, 
budou do konce října v situaci vyhotovených 
projektových dokumentací k územnímu roz-
hodnutí. Předpokládané náklady na realizaci 
činí Kč 97 800 000,-. Naše město nemá naději 
akci tohoto rozsahu aktivovat bez výrazného 
dotačního podílu. Nemalou překážkou bude jed-
nání s celou řadou vlastníků pozemků, kterých 
se případná výstavba protipovodňových valů a 
zdí týká. Současný realizační tým tvoří vedoucí 
odboru správy majetku, odboru investic a odbo-
ru životního prostředí. Prvotním naším cílem je 
nabytí právní moci územních rozhodnutí u všech 
čtyř etap, a to do konce tohoto roku.
V žádném případě nemůže město ustat v proce-
su privatizace nepotřebného majetku. Jsem rád, 
že po letech soustředěného odporu některých 
zastupitelů došlo k prolomení i této bariéry.
Velkou porci másla nese město na své hlavě díky 
akci Bytové družstvo padesátka. Samotné dozo-
rování této rekonstrukce za cca Kč 33 000 000,- 
a především akt převzetí stavby v únoru 2002 je 
vrcholem lajdáctví. Ve věci žaloby na dodavatel-
skou společnost CZ STAVEBNÍ HOLDING odvá-
dějí obrovské penzum práce Mgr. Znojemský, p. 
Lenka Chwistková a ing. Jiří Havrda.
Před několika měsíci byl založen svazek obcí 
Jaroměřsko. Prvotní motivací většiny obcí ve 
svazku je výstavba nových kanalizačních sítí. 
Předpokládané realizační náklady činí Kč 195 
000 000,-. Tento měsíc by měla být dořešena 
otázka společnosti, která zajistí pro svazek tzv. 
kompletní servis, související s bezpodmíneč-
ným dotačním titulem. Velmi složité jsou otáz-
ky finančních spoluúčastí jednotlivých obcí a 
budoucí majetko-právní řešení. I tato problema-
tika bude navržena ze strany vítěze poptávko-
vého řízení.
Další externí tříčlenná skupina (p. Machek, 
p. Kuželka a p. Vašata), za účasti některých 

zaměstnanců úřadu, připravuje realizaci projektu 
využití části pevnostních hradeb. Samotný Jose-
fov bude po mnoho let velmi tvrdým oříškem. 
Před měsícem jsem byl na jednání se zástupci 
Armády ČR informován o blížícím se termínu 
předání dalších, z jejich strany nepotřebných, 
nemovitostí. 
A jsme u pořádku a bezpečí. Věříme, že v rám-
ci rozpočtu města na rok 2007 bude uvolněna 
částka Kč 1,5 – 2 mil. na rozšíření řad městských 
policistů. Rozšíření stávajícího počtu 9 strážníků 
o dalších 4 až 6 členů musí být ale realizováno 
pouze s jasným předchozím vědomím naprosto 
konkrétní činnosti a přínosů právě s ohledem na 
zvýšení bezpečnosti a pořádku ve městě.
Velmi jsme přivítali aktivitu zástupců Sokola z 
Jaroměře. Snaží se získat dotaci na rekonstruk-
ci svého lehkoatletického stadionu. Před něko-
lika měsíci Zastupitelstvo většinou svých hlasů 
odsouhlasilo případnou finanční pomoc ve výši 
cca Kč 7 000 000,-. Tato finanční spoluúčast 
města je podmíněna získáním potřebné státní 
dotace.
Stávající Rada města aktivuje přípravné projekč-
ní práce na rozšíření parkovacích ploch v lokalitě 
Na Zavadilce a u plaveckého bazénu.
Inventura prašných komunikací zvýšila jejich 
počet z 16 na 22. Pracovní zasedání Zastupitel-
stva doporučilo projekčně připravit ulici Ve Sla-
dovnách, část komunikace Rasošská, Wolkerova 
a Dr. Paula. To není slib, že všech 22 komunikací 
bude opraveno do roka či dvou. To je jen nutný 
předpoklad případné budoucí realizace.
Je celá řada dalších a dalších problémů, u kte-
rých se snažíme definovat směr jejich řešení. 
Dovolte mi, abych poděkoval členům Rady měs-
ta za obrovské množství věnovaných hodin ve 
prospěch města. Nemalé poděkování patří pod-
nikatelským subjektům, z jejichž daní město žije. 
Dík patří i mnoha zastupitelům, kteří nepolitikaří 
a jejich skutečným zájmem je výhradně postup 
nebo alespoň krůček města kupředu. To samé 
platí i u celé řady zaměstnanců úřadu, členů 
komisí, výborů, zástupců našich společností, 
zaměstnanců příspěvkových organizací, členů 
sdružení, jednot, spolků, sborů, jednotek, spor-
tovních klubů a všech dalších uskupení, jejichž 
členové píší další kousek historie našeho měs-
ta. Mnozí o tom nehovoří a nežádají jakoukoliv 
publicitu. Jejich odhodlání a darovaná energie 
vytváří nezastavitelný proces. Stejně jako tři 
řeky, jejichž soutoku nikdo nezabrání. 

Jiří Klepsa



Vím, že nadpis vyvolává určité nepochope-
ní, ale věřte, že vím, co píši. Jak je nám 
všem známo, blíží se volby do zastupitel-
stev obcí a do Senátu Parlamentu Čes-
ké republiky. Též je mi známo, že se při 
volbách používá různých praktik, někdy 
až nechutných. Ale po přečtení seznamu 
volebních lístků v Infoservisu mě zamrazilo 
v zádech. Je jasné, že by členové US po 
volbách do Poslanecké sněmovny dnes 
nezískali mnoho hlasů ... Ale schovat se 
pod hlasovací lístek č. 1 – „Pro naše měs-
to“ je dosti neseriózní, ale pro jejich záměr 

asi nezbytné!!! Protože jak jinak zmást 
občany Jaroměře i Josefova. Vždyť sou-
dobé vedení města jde do voleb s názvem 
„Volba pro město“ (hlasovací lístek č. 3) 
a jak sami vidíte, oba názvy jsou si velmi 
podobné. A aby se to nepletlo, tak ještě 
další lístek č. 7 má okatě podobný název 
„Společně pro Jaroměř – svobodně, odpo-
vědně, rozumně“. Lidé proto zcela nevě-
domky (vždyť je to pro město) své hlasy, 
které by svému městu dali, rozdělí do tří 
stran a tím by se podařil plán oslabit vedení 
města a sesadit tak pro ně nepohodlné lidi 

na radnici. Nezlobte se, ale je to podle mne 
dosti průhledný politický manévr a záměr 
„ublížených“ osob, zmanipulovat občany 
pro svou nečistou politickou hru. Tyto sku-
tečnosti ovlivnily i moji volbu a proto nebudu 
letos poprvé volit ODS, ale „Volbu pro měs-
to“, abych podpořil lidi, kteří stojí pevně za 
svým slovem a neobracejí se podle politic-
kého větru jako korouhvičky.
P.S.: Je to jen můj soukromý názor a Vy se 
zachovejte podle svého.

Miroslav Frost

Názor občana k nadcházejícím volbám

Občané POZOR!

Vážená pani Šteflová (reaguji tímto na 
článek uveřejněný ve Zpravodaji č. 10 
–  říjen 2006 a to zcela účelově tak, aby 
se na něho nedalo ve stejném čísle a před 
konáním Komunálních voleb 20. a 21. říj-
na 2006 odpovědět – tedy za účelem jed-
noznačného poškození ODS ve volbách), 
máte pravdu v tom, že konfliktní situaci 
mezi Vámi a MS ODS Jaroměř nastarto-
vala kauza „Čermák“. Avšak nikoliv kvůli 
samotnému panu Čermákovi. 
Skutečné příčiny nastartování konfliktu z 
Vaší strany byly dvě:
1. Do té doby jste byla zcela pasivní člen 
ODS! Vy jste nikdy nepředkládala žádné 
návrhy, náměty, stížnosti ani připomínky! 
Nikdy jste neobhajovala a neprosazova-
la svoje názory! Toto všechno Vám totiž 
demokraticky umožňují Stanovy ODS dle 
článku 3, body a až g (hlavně a,c,d a e). 
Přestože jste byla vyzývána pozvánkami 
a dokonce doporučenými dopisy, odmítala 
jste se minimálně třech posledních zase-
dání v inkriminovanou dobu (rozmezí asi 
třech měsíců) jak Místního sněmu - všech 
členů, tak výboru účastnit!
Když už tedy pro nic jiného, mohla jste být 
doslova vyhozena i pro Vaši pasivitu, což 

by jakýkoliv jiný spolek třeba typu zájmo-
vého sdružení zahrádkářů jistě se svým 
pasivním členem udělal – co s ním jiného?! 
My jsme Vás však přesto demokraticky 
trpěli ve svých řadách!
2. V článku 3 bod 8 v odstavci „Člen je 
povinen…“ pod bodem „i“ se praví: „…
respektovat usnesení a rozhodnutí orgánů 
strany“! 
Vzhledem k tomu, že Stanovy jsou povin-
ným dokumentem dle Zákona 424/1991 
Sb., demokraticky schváleným na celore-
publikovém Sněmu ODS, odevzdaným a 
schváleným Ministerstvem vnitra při regis-
traci strany, je navýsost jasné každému 
členovi, že se jejich plnění bude vyžadovat! 
A vy jste je zcela zásadně neplnila!!! 
ODS v Jaroměři písemně odstoupila kvůli 
nespravedlivému nařčení starosty Čer-
máka od všech koaličních dohod a zcela 
správně i z Rady města Jaroměře. Usne-
sení, které bylo projednáno a odsouhla-
seno jak výborem, tak i členy MS ODS v 
Jaroměři, jste jediná Vy neuposlechla!
Pasivní členka a ještě navíc neschopná 
podřídit se demokraticky přijatému usne-
sení - jednoznačně tím porušujíc stanovy!
Po dlouhé a velmi rozsáhlé diskusi, která 

proběhla  jak na úrovni MS ODS v Jaroměři 
– dokonce s přizváním poslankyně Posla-
necké sněmovny Parlamentu ČR Mgr. 
Zdeňky Horníkové, tak na úrovni oblast-
ních orgánů – Smírčí komise Oblastního 
sdružení ODS v Náchodě, jste byla po prá-
vu a zcela demokraticky hlasováním členů 
MS ODS v Jaroměři vyloučena! Nedemo-
kraticky jste měla být vyhozena hned!
Vámi citovaný zákon č. 128/2000 sb. O 
obcích řádně dodržujte – to musí všich-
ni zastupitelé, ale Vy nikoliv jako členka 
ODS!
ODS v Jaroměři je demokratickou stranou 
– všechna její rozhodnutí jsou schvalována  
po hlasování většinou členů. To se týká i 
všech kandidátů do Zastupitelstva města 
Jaroměře v nadcházejících Komunálních 
volbách 20. a 21. října 2006. Kandidáti byli 
nominováni na základě tajného hlasování 
v primárních volbách MS ODS v Jaroměři.
Všichni členové MS ODS v Jaroměři se 
řídí Stanovami Občanské demokratické 
strany, veřejně publikovanými na www.
ods.cz v odkazu „členství“.

Igor Daxner, člen MS ODS v Jaroměři

Reakce na dopis paní Šteflové

Paní Navrátilová, pane Daxnere…

děkuji tímto za Vaše reakce na můj pří-
spěvek v posledním čísle Zpravodaje, 
které jsou snůškou Vašich výmyslů a lží. 
Alespoň u paní Navrátilové jsem před-
pokládala, že si je vědoma při ranním 
vstávání, ve kterém roce a dni se nachá-
zí. Zřejmě opak je pravdou. Členství v 
ODS mi bylo zrušeno dne 17.10.2005 
MS ODS v Jaroměři za závažné poru-
šení povinností člena ODS, a to, že jsem 
nerespektovala usnesení a rozhodnutí 
orgánů strany. Na rok 2005 jsem měla 
řádně zaplaceny členské příspěvky. 
Dopis ze dne 18.10.2005 o výše uvede-
ném rozhodnutí podepsala p. Navrátilo-
vá jako předsedkyně MS ODS v Jaromě-
ři. V té době neexistoval jiný důvod než 
ten, že jsem nebyla ochotna odstoupit 
z Rady města. Jako zastupitel města 

jsem složila slib s ohledem na dodržo-
vání ústavy a zákonů České republiky. 
Nikdy nikdo mě nedonutí, abych sta-
novy a zájmy politické strany upřed-
nostňovala před zákony platnými v této 
zemi. Šokuje mě, mimo jiné, poznámka 
pana Daxnera, ve které uvádí: „Zákon o 
obcích řádně dodržujte – to musí všich-
ni zastupitelé, ale Vy nikoliv jako členka 
ODS.“ Pokud skutečně zastupitelé zvo-
lení za ODS a současně členové ODS 
nemusí dle Vašeho vyjádření dodržovat 
Zákon o obcích, jsem nesmírně ráda, že 
už nejsem členkou MS ODS v Jaroměři.
Zvláště u pana Daxnera mě vyvádí z 
míry kritika mé údajné pasivity jako 
členky ODS. Do doby spuštění kauzy 
„Čermák“ jsem pravidelně dostávala 
pozvánky, navštěvovala členské schůze 
MS ODS, ale Vás, pane Daxnere, jsem 
tam nikdy neviděla. Pokud vím, čle-

nem ODS jste minimálně od roku 1998. 
Zřejmě jste si po dobu, kdy jsem se já 
účastnila setkání členů a příznivců ODS, 
vybral aktivní přestávku. Pokud chcete 
zbavovat členy ODS jejich členství na 
základě jejich pasivity, potom se divím, 
že Vás MS ODS ve svých řadách ještě 
trpí. Asi to nebude otázka aktivity nebo 
pasivity. Je mi smutno z toho, že před-
určujete a požadujete po členech ODS 
stranické zájmy nad otázkou morálky, cti 
a svědomí. Věřím, že lidé Vašeho zrna 
se nikdy nedostanou do vyšších sfér 
jakékoliv politické strany. V opačném 
případě bych musela přijmout myšlenku, 
že se vracíme o 17 let nazpět. 
Přeji MS ODS v Jaroměři, aby se doká-
zalo stát skutečně demokratickou sou-
částí této politické strany, které i nadále 
fandím.

Eva Šteflová



Odbor plánovací a finanční

Půjčky se poskytují na zlepšení stavu stáva-
jících nemovitostí a vyhledávání nových bytů 
přístavbou, nástavbou a vestavbou na území 
města Jaroměře.
Půjčku lze získat na: 
- opravu střechy domu,
- přechod na ekologické vytápění, 
- izolaci proti zemní vlhkosti, 
- opravu fasády domu,
- vestavbu, nástavbu, přístavbu bytové
  jednotky včetně soc. zařízení 
- modernizaci (výměna oken, podlah, 
  dveří, rozvodů energií včetně přípojek
  apod.),

Poskytování půjček se řídí
zásadami Města Jaroměře
č. 7/2006 ze dne 14.9.2006.

1. Výběrové řízení pro příjem žádostí se 
vyhlašuje od 1.11. do 20.11.2006 

2. Žádosti občanů se přijímají na tiskopise 
vydaném MěÚ Jaroměř, tiskopis je mož-
no vyzvednout na odboru plánovacím a 
finančním (dále jen OPF) č. dveří 112, 115 
nebo je ke stažení na internetových strán-
kách Města Jaroměře, www.jaromer-josefov.
cz. Žádosti přijímají pracovnice odboru OPF, 
Jaroměř nám. ČSA 16, pí Bartoňová Marie, 
tel.: 491847236, zástup pí Čižinská Hana, 
tel.: 491847231, vedoucí OPF pí Křižánková 
Stanislava, tel.: 491847230.

Žádost musí obsahovat:  
- jméno nebo název žadatele, popř.
  statutárního zástupce
- adresu bydliště nebo sídlo právnické
  osoby
- přesné  označení  nemovitosti
 (adresa,  číslo popisné, č. parcely,
  doklad o vlastnictví, stavební povolení
  nebo ohlášení)
- odhad nákladů, které při realizaci budou
  doloženy fakturami a účty
- popis účelu, na který je půjčka požadována,
  při kumulaci titulů je třeba popis provést
  odděleně
- předpokládaná lhůta dokončení akce
- požadovaná částka úvěru podle tabulky
  v čl. 3, zásad č. 7/2006 
- návrh na stanovení záruky – označení
  nemovitosti, za poskytnutou půjčku ve
  výši min. 150 % předpokládaného úvěru
  (posouzení komise) nebo blankosměnka
  bez protestu s ručitelem, 
- pokud je požadavek na půjčku vyšší než
  400 tisíc Kč a záruka bude prováděna
  zástavním právem k nemovitosti, musí
  být předložen znalecký posudek, ne
  starší 2 let,
- pojištění nemovitosti na živel po celou
  dobu půjčky – vinkulace, 
- při využití blankosměnky podmínka
  ručitele (avala) bez protestu

3. Návrh na rozdělení půjček z fondu pro 
rok 2007/1 bude komisí předložen k pro-
jednání zastupitelstvu města nejpozději v 
průběhu I. čtvrtletí 2007. 

4. Kritéria a podmínky pro poskytování 
půjček:

Předložené žádosti se posuzují z hlediska 
úplnosti dle zásad č. 7/2006, při posuzová-
ní žádosti se přihlíží:
- vznik nové bytové jednotky
- přestavba bytu, vč. vybudování
  soc. zařízení
- oprava střechy
- současný stav objektu, izolace, fasáda 
– vzhled
- zřízení nebo přechod na ekologické
  vytápění
- vnitřní úpravy bytu – rozvody apod.
- doba splatnosti půjčky
- poskytnutí jiné státní podpory (souběh
  může být, přednost bude dána, kde
  podpora není)
- využití poskytnutí půjček z fondu oprav,
  FRB-J v předchozím období, 
- nemovitost, která bude dána do zástavy
  nesmí být použita pro jiné zástavní právo
  bez souhlasu města (v době trvání
  půjčky od města, ani již pro jiného věřitele
  před přiznáním půjčky)

Termín výběrového řízení a podmínky pro příjem žádostí na poskytnutí půjček z prostředků
Fondu rozvoje a oprav nemovitostí na území města Jaroměře pro rok 2007/1

Podmínky schváleny ZM dne 14.9.2006, č. usnesení III / bod č. 3
Stanislava Křižánková, vedoucí odboru

název/účel          lhůta         úrok      horní hranice
      splatnosti   půjčky
oprava střechy/dům           6 let           2 % 150 tisíc

izolace proti zemní vlhkosti/dům          4             2  100

přechod na ekologické vytápění/byt          4             2     50

oprava  fasády/dům           6             2   150

při vestavbě, nástavbě, přístavbě
bytu včetně soc. zařízení/byt          6             2  200

modernizace (výměna oken,podlah,
dveří, rozvodů el., vody, plynu,          6             2   150
včetně přípojek a pod) /byt

Příprava rozpočtu
Města Jaroměře na rok 2007

– výzva občanům
V průběhu měsíce listopadu  2006 bude 
projednáván I. návrh rozpočtu Města Jaro-
měře na rok  2007.

Návrhy, náměty na zařazení akcí do roz-
počtu našeho města na rok 2007 můžete 
zasílat písemně na adresu odboru plán. 
a finančního Městského úřadu v Jaroměři 
nebo e-mailem na adresu: krizankova@
jaromer-josefov.cz do 20.10.2006.

Děkujeme za Vaše postřehy, náměty. 

Stanislava Křižánková, vedoucí odboru

5. Druhy poskytovaných půjček, max. výše půjčky, doba splatnosti, výše úroků:

2. ročník

MÓDNÍ SHOW
19. října 2006 v 19:00 hodin

Divadlo Jaroměř
Výtěžek věnován na Nadační fond „NOVOROZENEC“

Program:
8 Taneční skupina NO Pardubice 8 Kolekce společnosti Elba Revolution Pardubice 8 Kolekce společnosti New Yorker
8Kolekce společnosti Eve butik 8 Kolekce společnosti Pepe Jeans 8 Kolekce společnosti United Colors of Benetton

8 Kolekce svatebních šatů – Agentura Nevěsta 8 Vystoupení mažoretek z Pardubic
Stars večera:

8 zpěvák a moderátor Petr Vondráček 8imitátor Václav Faltus

Předprodej vstupenek: H. Nováčková, nám. ČSA 39, Jaroměř, tel. 724 291 183



Odbor životního prostředí

Výběrová řízení
Město Jaroměř

vyhlašuje

v souladu se zákonem č. 312/2002 Sb., o 
úřednících územních samosprávných celků, 
v platném znění 

výběrové řízení 

na pozici referent odboru
investic a regionálního rozvoje 

Městského úřadu Jaroměř,
pro území obce s rozšířenou

působností Jaroměř

N a b í z í m e: Platové zařazení - 10. platová 
třída dle nařízení vlády č. 330/2003 Sb., plný 
prac. úvazek na dobu neurčitou, předpoklá-
daný nástup do pracovního poměru ihned , 
možnost seberealizace a dalšího vzdělávání, 
prostor pro osobní růst, perspektivní a odpo-
vědnou práci, příjemné pracovní prostředí a 
přátelský kolektiv
P o ž a d u j e m e:
• státní občanství ČR, popř. občan cizí státní
  příslušnosti s trvalým pobytem v ČR 
• minimální věk 18 let 
• způsobilost k právním úkonům
• bezúhonnost
• znalost jednacího jazyka 
• vzdělání min. ÚSO s maturitou, stavební
  obor
• praxe ve stavebnictví, v investiční činnosti
  a ve veřejné správě vítána
• řidičský průkaz sk. B 
• dobrá komunikativnost s lidmi, flexibilita
• uživatelská znalost na PC 
P ř i h l á š k a   m u s í   o b s a h o v a t:
• jméno, příjmení a titul 
• datum a místo narození 
• státní příslušnost 
• místo trvalého pobytu 
• číslo OP nebo č. dokladu o povolení k pobytu,
  jde-li o cizího státního občana 
• datum a podpis 
K   p ř i h l á š c e   d á l e   n u t n o   d o l o ž i t :
• strukturovaný životopis, ve kterém se uvedou
  údaje o dosavadních zaměstnáních, o
  odborných znalostech a dovednostech týkajících
  se správních činností 
• výpis z evidence Rejstříku trestů ne starší
  než 3 měsíce. U cizích státních příslušníků
  též obdobný doklad osvědčující bezúhonnost
  vydaný domovským státem. Pokud takový
  doklad domovský stát nevydává doloží se
  bezúhonnost čestným prohlášením
• ověřená kopie dokladu o nejvyšším
  dosaženém vzdělání
• kopie dalších dokladů o absolvování odborných
  kurzů popř. dalších vzdělání

Písemnou přihlášku je nutné předložit nej-
později dne 25. 10. 2006 (poštou nebo na 
podatelnu MěÚ) na adresu: Městský úřad 
Jaroměř, k rukám tajemníka ing. Josefa Cej-
nara, nám. ČSA 16,  551 33 Jaroměř. 
Obálku označte “konkurz - referent OIRR- 
neotvírat”.

V Jaroměři dne 3.10.2006 

  Ing. Josef Cejnar,
  tajemník MěÚ Jaroměř

Odměny za třídění odpadů
Od 1. 7. 2006 došlo ke změnám sazeb firmy Eko-kom, která městu poskytuje odměnu za tří-
dění komunálních odpadů. Jedná se o bonusové složky odměny, a to o koeficient za hustotu 
sběrné sítě, jež je snížen o 10% a o koeficient na podporu sběru všech komodit (plast, sklo, 
papír), jež je o 1% zvýšen. Došlo i ke změně základních sazeb za jednotlivé komodity. Zde se 
nejedná o výrazné rozdíly, některé se navýšily, jiné o něco klesly. Největší změnu zaznamenaly 
kovy, tam došlo k dvojnásobnému navýšení. Celkově řečeno, pokud budou občané našeho 
města třídit dále a s větší dokonalostí, to znamená plasty, papír, sklo barevné i bílé, kovy a 
nápojové kartony bude odměna za toto třídění alespoň ve výši jako je v současné době snad i 
vyšší. Odměny, které město takto získává, jsou opětovně vloženy na nákupy sběrných nádob 
a na výstavbu sběrných míst na tříděný odpad.

Bc. Alena Chytrá

Podzim 2006 – mimořádný mobilní svoz 
Město Jaroměř ve spolupráci s firmou RUND pořádá mimořádný mobilní svoz zejména pro 
bioodpady z vašich zahrádek. Tento svoz se uskuteční koncem listopadu dle níže uvedeného 
rozpisu. 
Dále je celoročně možnost odvozu listí do sběrného dvora Na Valech, Jaroměř (vjezd proti 
autobusovému nádraží) a to v Po – Pá  6.30 – 18.30 hod., So  9.00 – 13.00 hod. Popřípadě 
mohou občané po dohodě s Technickými službami Jaroměř listí předat jim.
Podle ustanovení § 3 odst. 5 zákona č. 86/2002Sb., o ochraně ovzduší a o změně někte-
rých dalších zákonů (zákon o ochraně ovzduší), v platném znění, lze v otevřených ohništích, 
zahradních krbech nebo v otevřených grilovacích zařízeních spalovat jen dřevo, dřevěné uhlí, 
suché rostlinné materiály a plynná paliva určená výrobcem, přičemž uvedená paliva nebo 
materiály nesmějí být kontaminovány chemickými látkami. Z toho tedy vyplývá, že pálení listí 
je přestupek na úseku ochrany životního prostředí. Městská policie a odbor životního prostředí 
tyto přestupky bude sankcionovat. 

Město Jaroměř
vyhlašuje

v souladu se zákonem č. 312/2002 Sb., o úřednících územních samosprávných 
celků, v platném znění 

výběrové řízení

na pozici referenta odboru sociálních věcí, pro výkon sociálně práv-
ní ochrany dětí a mládeže (kurátor pro děti a mládež), Městského 
úřadu Jaroměř, pro území obce s rozšířenou působností Jaroměř

Nabízíme:
• platové zařazení - 9. platová třída dle nařízení vlády č. 330/2003 Sb., plný pracovní 
úvazek na dobu neurčitou, předpokládaný nástup do pracovního poměru ihned, zají-
mavou práci, možnost odborného rozvoje a vzdělávání, profesní perspektivu

Písemnou přihlášku je nutné předložit nejpozději dne 31. 10. 2006

Bližší informace naleznete na: www.jaromer-josefov.cz/ městský úřad/ 
úřední deska/ výběrová řízení
V Jaroměři dne 10.10.2006 

Ing. Josef Cejnar, tajemník MěÚ Jaroměř

MIMOŘÁDNÝ  SVOZ  MOBILNÍ  SBĚRNY -  JAROMĚŘ
vždy od 15.30 – 18.00 hod.

    PONDĚLÍ 20.11.2006 Růžová ulice, Ruská u tunýlku, Na Matysáku,
    V Hruštičkách

    ÚTERÝ 21.11.2006 Na  Ptákách u stadionu, U  podzemních chodeb Josefov,
    Gen. Kubáně Josefov, Jaromírova u Karsitu 

    STŘEDA 22.11.2006 u  nádraží ČD, u Náchodských kasáren,
    Na Obci u prodejny LABE, Maďarská ulice 

    ČTVRTEK 23.11.2006 Jezbiny - pohostinství, Semonice,
    Hotel Tři lípy Josefov, Starý Ples 

    PÁTEK 24.11.2006 Trinnerova ulice, Na  rozcestí Zaloňov (Žižkov)


